
Zápisnica 
 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach konaného dňa  

11. 12. 2023 o 17:30 hod. v budove Obecného úradu Bašovce 

 

 
Prítomní:  

Sandra Borovská – starostka obce, Eva Gvuščová – zástupkyňa starostky obce a poslankyňa 

obecného zastupiteľstva, Eva Svetlíková – poslankyňa obecného zastupiteľstva, Marek 

Melicher – poslanec obecného zastupiteľstva, Tomáš Garžík – poslanec obecného 

zastupiteľstva, Simon Snopek – poslanec obecného zastupiteľstva, Ing. Anna Dekanová – 

hlavná kontrolórka obce, Ing. Dominika Uhlíková – pracovníčka obce. 

Hostia: 

Patrik Markech, Bohuš Kollár, Jozef Mrišo 

 

Program: 

1. Zahájenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce. 

5. Schválenie rozpočtu na rok 2024. 

6. Návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. 

7. Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – Tematín. 

8. Rezort Piešťany – navýšenie ročného členského poplatku. 

9. Plán zasadnutí OcZ na rok 2024. 

10. Rôzne. 

11. Diskusia. 

12. Záver.  

 

Bod č. 1 Zahájenie, schválenie programu zasadnutia 

Starostka obce Sandra Borovská, ktorá schôdzu obecného zastupiteľstva viedla, privítala 

prítomných poslancov a hostí a otvorila 7. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

v kalendárnom roku o 17:30 hod. v budove Obecného úradu Bašovce. Starostka obce zároveň 

konštatovala, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva sú prítomní všetci poslanci a obecné 

zastupiteľstvo je tak uznášaniaschopné.  

Starostka obce požiadala prítomných poslancov o prípadné návrhy na doplnenie alebo zmenu 

programu zasadnutia. Poslanci nemali návrh na doplnenie alebo zmenu programu zasadnutia. 

Starostka obce navrhla zmenu programu zasadnutia, a to konkrétne pridať do programu 



zasadnutia bod týkajúci sa prerokovania návrhu VZN č. 2/2023 o určení výšky dotácie z 

rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na 

rok 2024 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce. Starostka poslancom uviedla, 

že tento návrh VZN sa nedostal do programu zasadnutia nedopatrením, pričom boli zachované 

zákonné lehoty na jeho zverejnenie na úradnej tabuli a webovom sídle obce 

a pripomienkovanie. Starostka tiež navrhla, aby sa tento návrh VZN prerokoval po bode č. 4 

programu zasadnutia (Návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce) a mal teda poradové 

číslo 5 v programe zasadnutia, pričom za týmto bodom majú nasledovať ostatné body 

navrhovaného programu zasadnutia v pozmenenom číselnom označení. Zmenu programu 

zasadnutia obecného zastupiteľstva poslanci jednohlasne schválili.  

 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

Starostka obce určila za zapisovateľa zápisnice Tomáša Garžíka a za overovateľa zápisnice Evu 

Svetlíkovú. 

 

 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

Starostka obce konštatovala, že uznesenia prijaté na 6. zasadnutí Obecného zastupiteľstva v 

Bašovciach, ktoré sa konalo dňa 3. 11. 2023, boli splnené. 

 

Uznesenie č. 39/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje bez výhrad návrh na doplnenie programu 

zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach konaného dňa 11. 12. 2023 o 17:30 hod., 

podľa predloženého návrhu v nasledovnom znení: 

1. Zahájenie, schválenie programu zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce. 

5. Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na 

dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2024 v zriaďovateľskej a 

územnej pôsobnosti obce Bašovce. 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2024. 

7. Návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. 

8. Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – Tematín. 

9. Rezort Piešťany – navýšenie ročného členského poplatku. 

10. Plán zasadnutí OcZ na rok 2024. 

11. Rôzne. 

12. Diskusia. 



13. Záver.  

 

Starostka obce Bašovce 

a) určuje za zapisovateľa zápisnice Tomáša Garžíka, 

b) určuje za overovateľa zápisnice Evu Svetlíkovú, 

c) konštatuje, že uznesenia prijaté na 6. zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Bašovciach, ktoré 

sa konalo dňa 3. 11. 2023, boli splnené. 

Uznesenia sú schvaľované priebežne počas rokovania. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod č. 4 Návrh VZN č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce 

V rámci bodu č. 4 programu zasadnutia poslanci obecného zastupiteľstva rokovali o návrhu 

VZN týkajúceho sa miestnych daní a miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Bašovce. Starostka poslancom uviedla, že obec je nútená 

pristúpiť k zvýšeniu miestnych daní a miestnemu poplatku za komunálne odpady z dôvodu 

nárastu výdavkov obce v dôsledku inflácie. 

 

V tomto bode dostal slovo hosť pán Kollár zo spoločnosti GRANELAM, a. s., ktorý poslancom 

uviedol, že takéto zvýšenie daní z pozemkov týkajúce sa ornej pôdy, chmeľníc, viníc atď. (§ 3 

ods. 1 písm. a) navrhovaného VZN č. 1/2023) je príliš vysoké, aj vzhľadom na infláciu, a bude 

mať negatívne dopady na spoločnosť GRANELAM, a. s.. Z tohto dôvodu požiadal poslancov, 

aby došlo k menšiemu navýšeniu predmetnej dane (zníženie koeficientu navýšenia dane z 10% 

na 5%) . Starostka nechala o danom návrhu uznesenia hlasovať. Poslanci tento návrh uznesenia 

neschválili. 

 

 

Uznesenie č. 40/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh na zníženie koeficientu navýšenia dane 

z pozemkov podľa § 3 ods. 1 písm. a) navrhovaného všeobecne záväzného nariadenia obce 

Bašovce č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Bašovce z 10% na 5%. 

 

Za: 0 

Proti: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Zdržali sa: 0 

 

Následne poslanec Tomáš Garžík upozornil, že navrhovaným VZN č. 1/2023 dôjde nielen 

k navýšeniu viacerých daňových sadzieb za konkrétne druhy pozemkov, ale tiež k výraznému 

zníženiu ročnej sadzby dane za rybníky s chovom rýb a ostatné hospodársky využívané vodné 

plochy (z 1,80 % na 0,80%), ktorá bola súčasným obecným zastupiteľstvom schválená minulý 



rok na ustanovujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva (VZN č. 4/2022). Poslanec Tomáš 

Garžík tiež uviedol, že takéto zníženie sadzby dane za tieto konkrétne pozemky  by mohlo byť 

vnímané obyvateľmi Bašoviec ako nespravodlivé a mohlo by vzbudiť dojem, že sa jedna sadzba 

dane za konkrétne pozemky znižuje na úkor iných sadzieb, ktoré sa majú navýšiť. Starostka 

obce k danému uviedla, že pri návrhu tejto konkrétnej daňovej sadzby vychádzala aj 

z porovnania daňových sadzieb na tento konkrétny druh pozemkov v okolitých obciach, ktoré 

sú výrazne nižšie (okolo 0,30%) a podľa nej by bolo zníženie tejto sadzby dane aj u nás 

spravodlivejšie a v konečnom dôsledku by zmena sadzby predstavovala iba pár eur. Poslanec 

Simon Snopek na záver diskusie medzi poslancami ohľadom daného navrhol, aby sa 

navrhovaná daňová sadzba za rybníky s chovom rýb a ostatné hospodársky využívané vodné 

plochy zmenila na pôvodných 1,80%. Poslanec Tomáš Garžík na to poznamenal, že zvýšenie 

tejto ročnej daňovej sadzby by sa týkalo aj lesných pozemkov, na ktorých sú hospodárske lesy, 

ktoré sú tiež uvedené v § 3 ods. 1 písm. d) navrhovaného VZN č. 1/2023. Starostka následne 

na to nechala poslancov o danom návrhu uznesenia hlasovať. Poslanci tento návrh uznesenia 

jednohlasne schválili. 

 

 

Uznesenie č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh na zmenu navrhovanej ročnej sadzby 

dane za pozemky podľa § 3 ods. 1 písm. d) navrhovaného všeobecne záväzného nariadenia 

obce Bašovce č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce z 0,80% na 1,80%. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Poslanci následne jednohlasne schválili navrhované VZN č. 1/2023 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bašovce 

v pozmenenom znení v zmysle schváleného Uznesenia č. 41/2023. 

 
Uznesenie č. 42/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 

Bašovce č. 1/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Bašovce v pozmenenom znení v zmysle schváleného 

Uznesenia č. 41/2023. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 5 Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a 

mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2024 v 

zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce Bašovce 

V rámci tohto bodu programu poslanci jednohlasne schválili navrhované VZN č. 2/2023, ktoré 

upravuje určenie výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy 



a dieťa školského zariadenia na rok 2024 v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti obce 

Bašovce.  

 

Uznesenie č. 43/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh všeobecne záväzného nariadenia obce 

Bašovce č. 2/2023 o určení výšky dotácie z rozpočtu obce na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2024 v zriaďovateľskej a územnej 

pôsobnosti obce Bašovce. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 6 Schválenie rozpočtu na rok 2024 

V rámci bodu č. 6 poslanci zobrali na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu obce 

na rok 2024 a obdobie 2025 – 2026 bez pripomienok. Podľa hlavnej kontrolórky obce je 

predložený návrh viacročného rozpočtu spracovaný v súlade s platnou legislatívou. V súvislosti 

s navrhovanými príjmami je podľa hlavnej kontrolórky nevyhnutné v priebehu roka 2024 

dôsledné sledovanie výdavkov a tiež hospodárne, efektívne a účelné nakladanie s rozpočtovými 

prostriedkami obce. 

 

Uznesenie č. 44/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k rozpočtu obce Bašovce na rok 2024 a obdobie 2025 – 2026 bez pripomienok.  

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Následne na to poslanci jednohlasne schválili rozpočet obce na rok 2024. 

 

 

Uznesenie č. 45/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje návrh rozpočtu obce Bašovce na rok 2024 bez 

pripomienok. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 7 Návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

V rámci bodu č. 7 programu zasadnutia bol poslancom obecného zastupiteľstva zo strany 

hlavnej kontrolórky obce predstavený návrh kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024. Poslanci 

tento návrh zobrali na vedomie. 



 

 

 

Uznesenie č. 46/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce na 1. polrok 2024. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 8 Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice – Tematín 

V bode č. 8 programu starostka uviedla poslancom, že je potrebné vystúpiť z Miestnej akčnej 

skupiny Beckov – Čachtice – Tematín z dôvodu jej nefunkčnosti. Poslanci dané jednohlasne 

schválili. 

 

Uznesenie č. 47/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje vystúpenie obce Bašovce z Miestnej akčnej 

skupiny Beckov – Čachtice – Tematín, adresa Podolie 566, 916 22 Podolie. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka zároveň poslancom predostrela svoj návrh, aby obec rokovala o vstupe do Miestnej 

akčnej skupiny Holeška. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili. 

 

Uznesenie č. 48/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje rokovanie obce Bašovce, v zastúpení starostkou 

obce, o podmienkach vstupu do Miestnej akčnej skupiny Holeška. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 9 Rezort Piešťany – navýšenie ročného členského poplatku 

V rámci tohto bodu programu poslanci rokovali o návrhu navýšenia ročného poplatku v OOCR 

Rezort Piešťany z doterajších 1 000 eur na 2 000 eur.. Starostka  poslancom uviedla, že v tomto 

prípade nejde o výdaj a týmto navýšením ročného členského poplatku budeme môcť získať od 

Rezortu Piešťany viacej finančných prostriedkov (dokopy konkrétne 2 800 eur). Poslanci tento 

návrh jednohlasne schválili. 



Uznesenie č. 49/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje navýšenie ročného členského poplatku do 

Rezortu Piešťany vo výške 2 000 eur. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 10 Plán zasadnutí OcZ na rok 2024 

Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne schválili po prerokovaní nasledovné termíny 

zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2024: 4. 3. 2024 o 17:30, 3. 6. 2024 o 17:30, 26. 8. 

2024 o 17:30, 14. 10. 2024 o 17:30 a 9. 12. 2023 o 17:30.  

 

 

Uznesenie č. 50/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Bašovciach schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2024, ktoré sa budú konať 4. 3. 2024 o 17:30, 3. 6. 2024 o 17:30, 26. 8. 2024 o 17:30, 14. 10. 

2024 o 17:30 a 9. 12. 2023 o 17:30. 

 

Za: Eva Gvuščová, Eva Svetlíková, Tomáš Garžík, Marek Melicher, Simon Snopek 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod č. 11 Rôzne 

V rámci bodu č. 11 programu bolo udelené slovo hosťovi pánovi Mrišovi, ktorý je konateľom 

spoločnosti UNIVERBAU, s. r. o.. Pán Mrišo predniesol poslancom obecného zastupiteľstva 

návrh na odkúpenie obecného pozemku nachádzajúceho sa za kostolom. Pán Mrišo poslancom 

uviedol, že by mala spoločnosť UNIVERBAU, s. r. o. záujem na danom pozemku vybudovať 

obytné domy a zároveň by bola ochotná na danom pozemku pre obec vybudovať nejakú verejne 

prospešnú stavbu ako napr. ihrisko, cestu atď. Poslanci sa zhodli, že budú o danej veci ďalej 

rokovať a za tým účelom sa ešte stretnú mimo zasadnutia obecného zastupiteľstva, aby daný 

návrh medzi sebou prediskutovali a zvážili jednotlivé možnosti. 

Následne starostka uviedla poslancom viaceré akcie a podujatia, ktoré by predbežne chcela v 

priebehu budúceho roka v obci organizovať: obecný ples, Deň Zeme, Deň matiek, Deň rodiny, 

Letné kino (ak na to budú podmienky), Hody, Deň úcty k starším a Mikuláš. Zároveň 

poslancom oznámila, že sa 31. 8. 2024 bude konať BOVO olympiáda v obci Ostrov.  

 

Bod č. 12 Diskusia 

V rámci diskusie poslanci prediskutovali viacero tém. Starostka poslancov oboznámila 

s možnosťou zapojenia sa do výzvy Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR týkajúcej 

sa možnosti vybudovania detského ihriska. Starostka poslancom uviedla, že pokiaľ by to bolo 

pre obec výhodné, podá žiadosť.  



Poslanci tiež v rámci tohto bodu programu zasadnutia prediskutovali problém týkajúci sa 

odpadu v obci.  

V rámci diskusie poslanec Marek Melicher tiež informoval poslancov ohľadom cenových 

ponúk a možnosti dokúpenia príslušenstva na obecný traktor od konkrétnych dodávateľov, 

pričom išlo konkrétne o lopatu a vidly na traktor, ktoré by boli nápomocné napr. pri odhŕňaní 

snehu (lopata) a manipulácií so záhradným odpadom (vidly). Poslanci sa nakoniec zhodli, že 

by bolo vhodné s danou kúpou počkať, nakoľko momentálne absentuje prístrešok, pod ktorý 

by bolo možné traktor umiestniť a mohlo by dôjsť na základe pôsobenia vonkajších vplyvov 

(dážď, sneh) k poškodeniu hydrauliky, ktorá by sa nachádzala na konštrukcii takéhoto 

príslušenstva traktora. 

Potom, čo poslanci vyčerpali témy na prediskutovanie, prešla starostka k poslednému bodu 

programu zasadnutia. 

 

Bod č. 13 Záver 

Záverom schôdze starostka poďakovala všetkým poslancom a zamestnancom obce za ich 

pomoc a spoluprácu v roku 2023. Tiež poďakovala poslancom za účasť na poslednom riadnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2023 a ukončila schôdzu približne o 20:25.  

 

 

 

 

V Bašovciach dňa 21. 12. 2023 

 

 

 

         ............................................. 

             Sandra Borovská  

       starostka obce Bašovce 

  

 

Zapisovateľ: Tomáš Garžík  

 

 

 

Overovateľ zápisnice: Eva Svetlíková 


